
Protokoll - Årsmøte 2024

Dato: 05.05.2024 12:30

Sted: Fjellhamar kirke

Sak 24/5/1, orienteringssak

Åpning av møte
Åpning av møte ved menighetsrådsleder Solrun Merete Tjøstheim, og opptak av fortegnelse over
møtende/deltakende medlemmer.
Fra innledningen: 
Menighetsrådet skal evalueres ut fra det som er hovedoppgaven (Kirkeordningen §12) «Menighetsrådet
skal ha sin oppmerksomhet henvendt på alt som kan gjøres for å vekke og nære det kristelige liv i soknet,
særlig at Guds ord kan bli rikelig forkynt, syke og døende betjent med det, døpte gis trosopplæring, barn
og unge samlet om gode formål og legemlig og åndelig nød avhjulpet.
Menighetsrådet har ansvar for at kirkelig undervisning, kirkemusikk og diakoni innarbeides og utvikles i
soknet.»

Menighetsrådet ønsker til neste årsmøte å få til en kortere årsmelding og kunne legge fram strategien for
kommende år. Vi vil prøve å hindre at samme aktivitet omtales flere ganger. 

Antall fremmøtte: 34

Eventuelt saker til årsmøtet?

Kommentar: 
Ingen saker fremmet.

Sak 24/5/2, vedtakssak

Valg av møteleder og protokollunderskrivere
Vedtak
Leder av menighetsrådet Solrun Merete Tjøstheim ble valgt som møteleder, og Kari Olavsrud og Svien
Skarholm ble valgt til å underskrive protokollen.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/5/3, vedtakssak

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Godkjent med kommentar; referat av forrige årsmøte mangler, tas til etterretning.
Ingen andre kommentarer.
Vedtaket var enstemmig.

Fjellhamar Sokn
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Sak 24/5/4, vedtakssak

Årsmelding 2023
2. Menighetens årsrapport.
Kommentarer:
Spørsmål:
Det er tidligere vedtatt at ofringene skal være 50/50 mellom eget arbeid og eksternt. I årsmeldingen
kommer det frem at dette er tilnærmet oppfylt, men det er utfordrerne å lese ut fra regnskapet. 
I møtet ble det noe usikkerhet hvorvidt 50/50 betyr kr eller fordeling av ofringer på søndager.
(Side 5 Menighetens økonomi. Hvor mye kommer inn til offer i kirken. Oversikt side 27 punkt 6.Offer 2023.
Litt uoversiktlig.)
MR må se på dette, og komme tilbake med svar.
 
3. Årsrapport stab.
Kommentarer:
Ingen kommentarer til stabens årsrapport.
 
Møteleder gjennomgikk de forskjellige arbeidsfeltene
4. De ulike arbeidsfeltene
4.1 Gudstjenestene
Kommentarer:
Spørsmål:
Hvordan blir musikere betalt på G2, hvor kommer dette frem i regnskapet?
Svar:
Honorarer til hovedmusiker ligger på 2.000,- Øvrige musikere får 1.500,- eller bidrar som frivillige.  Ligger
under post til G2 i regnskapet.
Spørsmål:
Hvem fortsetter forhandlingene om at G2 skal få bli en hovedgudstjeneste?
Svar:
G2 er ikke blitt forordnet av biskopen, men det er allikevel mulig å gjennomføre G2, men det vil ikke bli
regnet som en hovedgudstjeneste slik den foreligger i dag.
Prosjektstillingen som undervisningsprest har innehatt i tre år, avsluttes til sommeren.
Når det gjelder G2 gudstjenesten er det viktig at vi  holder oss til budsjettet. Annette ungdomsarbeider har
meldt seg til å jobbe frivillig fremover, og derfor kan vi fortsette med noe av det samme. Espen kan gi noen
av sine oppgaver til Øystein og han sine oppgaver til Anette.
MR har ikke avgjort om vi vil fortsette å jobbe for at G2 skal bli forordnet. 
Kommentar:
I følge årsrapporten varierer G2 veldig i oppslutning fra uke til uke, mellom 30 og 267. 
Svar:
Ser at vi må være mer nøyaktig i fremstillingen av statistikk for kommende årsmeldinger.

Spørsmål: 
Hvorfor har vi ikke like mange G1 gudstjenester som før, er det fordi vi har felles med Skårer? Det kan
virke som det kommer færre fra menigheten, når gudstjenesten slås sammen.
Svar:
Fint å ha felles gudstjenester da det er færre på jobb, i ferier osv. Det blir en del fremover nå, da det er
Kristi himmelfartsdag, mai måned + ferie.
Bruk av felles gudstjenester bør evalueres.

 
4.2.1 BUF
Kommentarer:
Kjelleren og ledertreningsprogram; det ville vært fint og sett om det var oppgang eller nedgang i
medlemstallet, sammenlignet med forrige år.

BUF har et overskudd kan de bidra inn i økonomien til menigheten med et tilskudd.
Svar:
Det må eventuelt undersøkes hvilke føringer det er på tilskuddet til BUF, om dette er mulig. 

4.2.2. Trosopplæring
Ingen kommentar til trosopplæringen

4.2.3 Konfirmantarbeidet
Tallmessig er det ikke den nedgangen som man ser i de andre aktivitetene. Litt nedgang i 2024.
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4.3 Kirkemusikk
Ingen kommentarer til Kirkemusikk
 
4.4. Diakoni
Kommentar:
Det er ventelister for å få være med på babysang, så her er oppslutningen stor.

4.4.1. Tirsdagsåpent
Kommentar:
Alphakurset er avsluttet. Det ble avholdt 10 samlinger og en weekend med 8 deltagere. Alle som var med
ville fortsette, så det er blitt opprettet en ny smågruppe. MR er utfordret til å starte Alpha ung.
Kommentar: 
Vi må fremsnakke det som skjer her på tirsdager, slik at vi får en god oppslutting. Fremsnakke dette til de
som går på gudstjenester, og be de spre tilbudet slik at flere blir oppmerksomme på det.

4.4.2. Gratisuka
Ingen kommentarer til gratisuka.

4.4.3. Forbønnstjenesten
Ingen kommentar til forbønnstjenesten
 
4.5. Smågruppefellesskapet
Ingen kommentar til smågruppefellesskapet
 
4.6. Seniorarbeidet
Kommentar:
Viktig og fremsnakke det viktige arbeidet som blir gjort, og det har vært stor økning på deltagere. På siste
seniortreff var det 75 deltagere. De går med overskudd. 

4.7. Misjon 
Ingen kommentarer til misjon
Det er også en misjonsforening på Kurland.

4.8. Kommunikasjon
Kommentar:
Annonsering i avisene, her er det forbedringspotensial. Det burde fremkomme når det er
familiegudstjenester og når det er vanlig. 
Hvordan få annonsert Alphakurs, kanskje betale for det på FB. Gå litt mer målrettet ut til for eksempel
konfirmantforeldre og/eller dåpsforeldre?

4.9. Givertjenesten
Kommentarer:
Spørsmål:
Hvordan planer har man i forhold til at givertjenesten går ned?
Svar:
Vi har plan om å få inn flere givere, med en giveraksjon veldig snart, så dette er et fokusområde. 
Spørsmål:
Går givertjenestepengene til kun ansatte? 
Svar:
Det går i første rekke til stillingen menigheten har forpliktet seg til. Skulle det komme inn penger utover det
vil det være naturlig at det lages en MR sak som beskriver disponeringen av disse.
 
4.10. Felleskirkelig arbeid
Kommentar:
Vi trenger flere frivillige. Dette bør jobbes mer med. Forsterke familiegudstjenesten, hvor man får familier
til å delta mer.
Vi mangler tallene fra familiegudstjenestene, men vi la en mer jobb i dette i fjor og opplever at det var
økning.
Har en gruppe på messenger for noen av familiene.  Familiegudstjenestene vil fra høsten av hete
gudstjeneste for små og store.
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Vedtak
Årsmelding godkjennes
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/5/5, vedtakssak

Regnskap 2023
5. Gjennomgang av Årsregnskap 2023
Solrun Merete Tjøstheim gjennomgikk regnskapet 

Årsregnskapet tas til orientering, siden revisorrapport mangler.
 
6. Gjennomgang av budsjett for 2024
Solrun Merete Tjøstheim gjennomgikk budsjettet. 
 
Kommentarer til budsjettet:
Gebyr på 25.000,- er porto, telefon og lisenser

Vedtak
Regnskap og budsjett tas til orientering.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/5/6, vedtakssak

Revisors uttalelse 2023
Revisorrapport 2023 foreligger ikke under årsmøtet.

Vedtak
Revisorrapport fremlegges straks dette mottas.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/5/7, orienteringssak

Eventuelt
Orientering om hva som skjer etter at tidligere sokneprest Tor Martin Synnes ikke er her lenger.

Elisabeth Lund er konstituert sogneprest inntil ny sokneprest blir ansatt. 
Prosten vil lyse ut stillingen så raskt dette lar seg gjøre. Det er en ny ansettelsesprosess i Den norske
kirke, så prosessen vil forhåpentligvis går raskere enn før.  
Vi håper å få en fast vikar inntil videre, men har ingen kandidater enda. Vi har en som kan være vikar i
60% stilling fra september. Tidligere kapellan Svein Skarholm stiller opp som vikar på gudstjenester. 
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